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Tisztelt Képviselő-testület!

Több lakossági megkeresés is érkezett hozzám, amelyek arról szóltak, hogy a Hunyadi 
János úton a vári sorompóig olyan sebességgel közlekednek a járművek, buszok, 
személygépjárművek és motorosok egyaránt, hogy az nem csak az ott lakókra, de a 
várnegyedből le- és felsétáló turistákra egyaránt kiemelt veszélyt jelentenek. A 
sebességtúllépés minden napszakban rendszeres és erősen meghaladja a megengedett 
értéket. Nem a folyamatos rendőri ellenőrzés és szankcionálás a cél, a tartós 
sebességcsillapítás vezethet eredményre.

A Hunyadi János úti lakók és az érintett útszakasz biztonsága érdekében javaslom, 
hogy az Önkormányzat megfelelő forgalomtechnikai megoldással szabályozza a 
közlekedés sebességét.

Döntési javaslat:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
szakemberek bevonásával megvizsgálja a Hunyadi János út sebességcsillapításának 
lehetőségeit, és a leghatékonyabb megoldást megvalósítja.
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